
 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 10/10/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας  
 
ΘΕΜΑ: «Πλοία τύπου catamaran για το Πολεμικό Ναυτικό» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Τα πλοία τύπου καταμαράν (catamaran) θεωρούνται πλοία με μεγαλύτερη ευστάθεια 
και ταχύτερα (παρουσιάζοντας μικρότερες αντιστάσεις) σε σχέση με τα κλασικά πλοία. 
Πρόκειται για υπερκατασκευές επί ενωμένων δύο όμοιων σκαφών, εξού και η ονομασία 
«διπλοκάρινα». Το πολεμικό ναυτικό άλλων χωρών χρησιμοποιεί αυτού του τύπου τα 
πλοία ως ταχύπλοα μεταφορικά τεθωρακισμένων οχημάτων και γενικότερα πλήρως 
εξοπλισμένων στρατιωτικών μονάδων ή ως πλοία (με ιδιότητες και χαρακτηριστικά 
«stealth») εξοπλισμένα με αντιαεροπορικούς πυραύλους δεδομένου ότι δύνανται να 
ενσωματώνουν τεχνολογίες που μειώνουν τη ραδιοδιατομή τους (γνωστή ως RCS–
Radar Cross Section), με συνέπεια να μην είναι απόλυτα ανιχνεύσιμα από τα εχθρικά 
ραντάρ. Επ΄ αυτών των πλοίων είναι εφικτή ακόμη και η εγκατάσταση συστήματος 
κάθετης εκτόξευσης πυραύλων (Vertical Launch System) εμβέλειας έως και 150 
χιλιόμετρα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως διερευνήσετε την πιθανότητα η ελληνική ναυπηγοκατασκευαστική 
βιομηχανία, δεδομένου της εμπειρίας της, να κατασκευάσει πλοία τύπου catamaran για 
το Πολεμικό Ναυτικό μας για όλους τους προαναφερόμενους λόγους; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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